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SĒDES PROTOKOLS 

Nr. 6 

Blome                                                            2024. gada 29. novembrī 

 

Sēde sasaukta plkst. 19:00 

Sēdi atklāj plkst.19:05 

Sēdes norises vieta: Cēsu iela 9, Blomes pagasts, Smiltenes novads, LV- 4707 

Sēdes veids – atklāta 

 

Piedalās Blomes pagasta iedzīvotāju padomes locekļi: 

Arta EGLE 

Artis KONSTANTS 

Ilze KALNIŅA 

Edgars ŠVERNS 

Mārtiņš KALNS 

Pašvaldības administrācijas darbinieks: pagasta pārvaldes apvienības vadītājs Gaidis Bogdanovs, 

Blomes Tautas nama vadītāja: Gita Skadiņa 

Blomes pagasta iedzīvotāji:  Signe Markova, Ģirts Markovs  

Uzaicinātās personas: Juris Bērziņš, Venta Jaunzema, Kaspars Makss, Gunita Maka 

 

DARBA KĀRTĪBA: 

1. Atskaite par Iedzīvotāju padomes (turpmāk – Padomes) sēdes protokolā Nr. 5 aktualizētajiem 

jautājumiem. 

2. Labdarības koncerta “Jeberleja 2025” – organizatoriskie jautājumi: mūziķu piesaiste, 

līdzdalības projektu sagatavošana, labdarības akcijas organizēšana. 

3. Ģimenes dienas – labdarības tirdziņa organizēšanas jautājumi: vieta, laiks u.c. 

4. Blomēniešu aktivitātes ziemas periodā, talkas organizēšana ziemas/pavasara sezonā, un 

pastaigu takas/maršruta izveides idejas apspriešana. 

5. Citi organizatoriskie jautājumi un debates. 

1. § 

Atskaite par iepriekš paveikto 
ziņo: G.Bogdanovs pagasta pārvaldes apvienības vadītājs, A. Egle – Blomes Iedzīvotāju 

padomes priekšsēdētāja, A.Konstants, E.Šverns, I.Kalniņa padomes locekļi 

Gaidis Bogdanovs ziņo: atskaitoties par Padomes sēdes protokolā Nr. 5 aktualizētajiem 

jautājumiem: 

mailto:padome@blomespagasts.lv
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2.1. punkts. 19.10.2024. nosūtīts iesniegums Smiltenes novada Finanšu nodaļai par 

budžeta pieteikumu 2025.gadam. “..Oktobrī pie Blomes skolas Cēsu ielā 13, Blomē, tika izveidots 

šķiroto atkritumu laukums. Mērķis - sakārtot šķiroto atkritumu savākšanu Blomes ciemā. Esošais 

laukums atrodas uz privātas zemes, nav apgaismots, bez video novērošanas un regulāri tiek 

pārkāpti atkritumu šķirošanas noteikumi, radot nepievilcīgu vidi Blomes ciema centrā. Par minēto 

problēmu regulāri tiek saņemtas sūdzības no iedzīvotājiem. 

Lai nokļūtu pie jaunā laukuma, transportlīdzekļiem ir jāizmanto tā pati iebrauktuve, kas 

nokļūstot pie Blomes bērnudārza. Stāvlaukumam pie bērnudārza un daļēji iebrauktuvei ir bedrains 

grants segums, kas vasaras periodā rada putekļus un ziemā ir grūti kopjams. Lai atrisinātu minēto 

problēmu, nepieciešams stāvlaukumā ieklāt frēzētā asfalta klājumu 1180m2..” 

Zaru kaudzes pie Jeberlejas estrādes, kas izveidojās rudens talkas ietvaros, ir novāktas un 

samulčētas. 

2.2. punkts. Ir veiktas pārrunas ar uzņēmēju par šķiroto sadzīves atkritumu 

apsaimniekošanu Blomē. Uzņēmējs ir piekritis, ka konteineri tiks izmantoti tikai vietējās kopienas 

vajadzībām, izslēdzot iespēju komercsabiedrībām izmantot šos konteinerus atkritumu 

novietošanai. 

2.3. punkts. Pirms jaunu pārrunu veikšanas ar "Ceļinieks 2010" par teritorijas sakopšanu 

Blomes pagasta centrā, uzskatu, ka vispirms ir jānovāc esošie konteineri, kas šobrīd atrodas uz 

privātā īpašuma, lai sakārtotu šo jautājumu un veicinātu turpmāku teritorijas sakopšanu. 

2.4. punkts. 2024.gada 22.novembrī nosūtīta vēstule VSIA LATVIJAS VALSTS CEĻI, 

par gājēju pāreju Blomē. “..Uzstādīt  uz autoceļa V323 Liepa-Smiltene, Cēsu ielā 13, Blomē (pie 

Blomes pamatskolas) norādījuma zīmi NR.535F/gājēju pāreja,1200x1200, 3.atstarošanas klase, 

jo  saņemtas iedzīvotāju sūdzības par to, ka esošās ceļazīmes tumšajā laikā grūti pamanāmas un 

gājēju pāreja nav apgaismota..” 

2.6. punkts. Novembrī ir nosūtīts atkārtots iesniegums Latvijas Valsts ceļi, VSIA, VAS 

Latvijas autoceļu uzturētājs, Alūksnes ceļu rajons, par valsts vietējo autoceļu V265 Jaunsmiltene 

– Blomes skola.  “..Atkārtoti lūdzam rast iespēju vietējā autoceļa V265 Jaunsmiltene – Blome 

posmā 0,06-2,012km veikt stāvokļa uzlabojumus, veicot grants seguma divkārtas virsmas apstrādi, 

tādējādi nodrošinot labākus braukšanas apstākļus visiem satiksmes dalībniekiem..” 

E.Šverns un A.Konstants ziņo: “Esam veikuši Jeberlejas estrādes skatītāju solu 

atjaunošanai nepieciešamā materiāla uzmērīšanu, lai apzinātu vajadzīgo materiālu daudzumu. 

Esam vienojušies ar SIA EP FOREST īpašnieku, uzņēmēju Edgaru Petrovski, kurš apņēmies 

nodrošināt nepieciešamos materiālus Jeberlejas estrādes solu atjaunošanai.” 

A.Ergle ziņo: “Sadarbībā ar blomēnieti, juristi Ilzi Bošu ir izstrādāta vienošanās par 

nekustamā īpašuma daļas nodošanu bezatlīdzības lietošanā. Biedrība un Pārvalde vēlas veicināt 

Blomes pagasta iedzīvotāju un sabiedrības aktīvu dzīves veidu, ierīkojot dabas pastaigu taku ap 

(Pīļu dīķis/Asuāna dīķi, Nigras upe), kas būs brīvi pieejama sabiedrībai, un Īpašnieks vēlas nodot 

sev pieguļošo nekustamā īpašuma daļu šī mērķa īstenošanai un  nodrošināt netraucētu piekļuvi, 

Puses noslēdz šo Vienošanos par nekustamā īpašuma daļas nodošanu bezatlīdzības lietošanā.” 

I.Kalniņa ziņo par paveikto no 25.oktobra līdz 29.novembrim: 

“1.11.2024. sagatavoju Blomes iedzīvotāju apspriešanai iesniegumu Smiltenes novada 

pašvaldības Finanšu un attīstības jautājumu pastāvīgai komitejai, lai to varētu iesniegt 4.11.2024. 

ar lūgumu 14.11.2024. rast iespēju uzklausīt iedzīvotāju padomes viedokli par Jeberlejas estrādes 

atjaunošanai nepieciešamā līdzfinansējuma iekļaušanu budžetā. 

4.11.2024. sagatavoju aicinājumu Blomes iedzīvotājiem un Latvijas sabiedrībai, kuriem 

rūp šīs leģendārās estrādes nākotne. Astoņu dienu laikā A. Egle, izvietojot parakstu lapas Blomē, 

savāca 219 Smiltenes novada iedzīvotāju parakstus, savukārt es, izsūtot aicinājumu saviem 

draugiem, radiem un viesu nama “Donas” viesiem, savācu 317 Latvijas iedzīvotāju parakstus. 

Katram no viņiem atbildēju ar personīgu e-pastu, izsakot pateicību, jo šis bija arī manu spēju 

apliecinājums un ticības balsojums. 

12.11.2024. Sagatavoju vizuāli preses relīzi “Aicinām mūziķus un māksliniekus atbalstīt 

Jeberlejas estrādes atdzimšanu labdarības akcijā!” 
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 “..2025.gada 17. maijā Blomes pagastā notiks unikāls labdarības pasākums – Jeberlejas 

estrādes atjaunošanas labdarības koncerts, kas aicina mūziķus un māksliniekus no visas Latvijas 

apvienoties un atbalstīt leģendārās estrādes atdzimšanu. Blomes pagasta iedzīvotāju padome cer, 

ka šī vieta, kas savulaik bijusi daudzu ievērojamu mākslinieku skatuve, atgūs savu vietu Latvijas 

kultūras dzīvē un kļūs par mantojumu nākamajām paaudzēm..” Ar prieku secinām, ka ir patiešām 

liels atbalsts mūsu iecerei, jo ar mūsu ziņu dalās vairāk kā 300 mūsu sekotāju.  

14.11.2024. Tikšanās laikā ar komisijas deputātiem Blomes iedzīvotāju padomes locekle 

I.Kalniņa, Blomes pagasta pārvaldes vadītājs G.Bogdanovs un Blomes Tautas nama vadītāja 

G.Skadiņa pauda vienotu aicinājumu saglabāt un atjaunot Jeberlejas estrādi – vietu, kurai Blomes 

kopienā ir īpaša nozīme un kurai šobrīd steidzami nepieciešama jumta nomaiņa, kas būtu jāiekļauj 

nākamā gada budžetā. Tikšanās laikā tikām uzklausīti, un tika dota cerība, ka šoreiz netiksim 

aizmirsti. Jautājums gan paliek atklāts – cik lielu līdzfinansējumu no pašvaldības varam sagaidīt? 

Skaidrs, ka pilnu 62 000 eiro summu mums neviens nesola, jo līdzekļu trūkums ir vispārzināma 

problēma. Taču tas, cik daudz spēsim savākt paši – nesavtīgi ziedojot, kā arī labdarības koncerta 

laikā –, būs būtisks faktors, lai šo projektu realizētu. 

Blomēnieši, te nepieciešams jūsu atbalsts līdzdalības projektu rakstīšanā! Lūdzu, 

atsaucieties, ja jums ir šāda pieredze un iespēja palīdzēt! 

Pēc domes sēdes sagatavoju preses relīzi: "Blomes iedzīvotāji vienoti par Jeberlejas 

estrādes atjaunošanu – Smiltenes novada dome pieņem lēmumu par atbalstu!" 

Relīzē uzsvērts, ka Blomes kopiena, apvienojot spēkus, ir guvusi nozīmīgu panākumu – 

Smiltenes novada dome vienbalsīgi pieņēmusi lēmumu atbalstīt Jeberlejas estrādes atjaunošanu, 

virzot jautājumu uz 2025. gada pašvaldības budžeta apstiprināšanu. Šis lēmums ir skaidrs 

apliecinājums, ka kopienas entuziasms, neatlaidība un plašais sabiedrības atbalsts var kļūt par 

spēcīgu pamatu reālu pārmaiņu īstenošanai. “..Blomes iedzīvotājiem šis jautājums ir īpaši svarīgs, 

un, lai nodrošinātu nepieciešamo atbalstu, iedzīvotāju padome kopā ar vietējo sabiedrību veic 

plašu līdzekļu vākšanu. Līdz šim izdevies piesaistīt 2700 eiro, taču kopējais mērķis ir 62 tūkstoši 

eiro.” 

 "Vai tas ir daudz? Nē, ja visi darām kopā!" izteikusies Blomes iedzīvotāju padomes 

pārstāve Ilze Kalniņa, kuras sirdsdegsme un neatlaidība ir pamats šai iniciatīvai. 

Iedzīvotāju entuziasms un līdzdalība ir jūtama katrā projekta solī – nepilnās astoņās dienās 

savākti 536 paraksti, kurus parakstīja vietējā kopiena, Ilzes Kalniņas ģimene, radi, draugi un viesu 

nama “Donas” viesi..” 

22.11.2024. visas dienas garumā diskutēju ar citām 17 pašvaldību iedzīvotāju padomēm 

no visas Latvijas forumā “Iedzīvotāju padomes kopienu balss un palīgs pašvaldību izaugsmei”. 

Sagatavoju preses relīzi: “Iedzīvotāju padomes: kopienu balss un palīgs pašvaldību 

izaugsmei”.  

“..Iedzīvotāju padomju efektīvas darbības pamatā ir aktīvi un motivēti locekļi ar izpratni 

par padomju funkcijām un principiem. Padomēm jādarbojas kā informatīvajam tiltam starp 

iedzīvotājiem, pagasta pārvaldēm un pašvaldībām, palīdzot risināt sabiedrībai aktuālos 

jautājumus un informējot par pieņemtajiem lēmumiem. Shematiski informācijas aprites modelis 

tika izklāstīts šādi: iedzīvotāji → pagasta pārvalde → atbilstošā institūcija → dome → padome 

→ atpakaļ iedzīvotājiem. 

Rezultāti un nākamie soļi: 

-foruma noslēgumā mēs, 12 Smiltenes novada iedzīvotāju padomes locekļi, izteicām vēlmi 

organizēt savu Smiltenes iedzīvotāju padomju forumu decembrī, lai apspriestu novada aktuālos 

jautājumus un stiprinātu savstarpējo sadarbību. Šī ideja tiks nodota Smiltenes novada pašvaldības 

komunikācijas nodaļai, lai veicinātu tālāku plānošanu un īstenošanu. 

Šādas tikšanās ir būtiskas, lai stiprinātu kopienas un nodrošinātu, ka iedzīvotāju balsis tiek 

sadzirdētas un izmantotas pašvaldību attīstībā..” 

23.11.2024. sagatavoju Padomes darba kārtību un izsūtīju aicinājumu uz padomes atklāto 

valdes sēdi. 
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26.11.2024. sazinājos ar VID un saņēmu informāciju, ka Lienes Švernas un Daces Celmas 

sagatavotie un iesniegtie dokumenti par biedrībai “GaisMA tunelī” sabiedriskā labuma statusa 

piešķiršanu ir guvuši atsaucību. 25.11.2024. tika pieņemts pozitīvs lēmums, kas nosūtīts uz 

biedrības juridisko adresi pa pastu. 

Tagad jāsāk darbs pie uzaicinājuma vēstules sagatavošanas, lai aicinātu ziedot un atbalstīt 

mūsu kopīgo mērķi!” 

2. § 

Labdarības koncerta “Jeberleja 2025” – organizatoriskie jautājumi: mūziķu piesaiste, 

līdzdarbības projektu sagatavošana, labdarības akcijas organizēšana 

_______________________________________________________________________ 

(ziņo: I.Kalniņa - Blomes iedzīvotāju padomes locekle) 

 

1. Uz Padomes sēdi esmu sagatavojusi “PROJEKTS: Plāns labdarības pasākuma "Jeberlejas 

estrādes atdzimšana" organizēšanai”. Šo plānu esmu savlaicīgi izsūtījusi Gitai Skadiņai, 

Gunitai un Kasparam Makiem, lai padomes sēdē saņemtu viņu apstiprinājumu, ka viss ir 

korekti saplānots un pārdomāts, kā arī lai būtu pamats tālākiem precizējumiem, 

papildinājumiem un reālas profesionāļu pieredzes stāstiem par tik vērienīgu pasākumu. Uz 

padomes sēdi ir aicinātas minētās personas, lai kopā ar padomes locekļiem detalizēti izrunātu 

piedāvātā projekta iespējamo gaitu un vienotos par tālākajiem soļiem veiksmīgai pasākuma 

īstenošanai. 

2. 29.11.2024. tikos ar Smiltenes pašvaldības komunikācijas nodaļas vadītāju Santu Sinku un 

Smiltenes juridiskās nodaļas vadītāju Māri Rungaini, lai vienotos par ar Līdzdarbības līguma 

noslēgšanu starp pašvaldību un biedrību “GaisMA tunelī”, kur Pašvaldība pilnvaro Biedrību 

veikt valsts pārvaldes uzdevuma, kas izriet no Pašvaldību likuma 4. panta pirmās daļas 2. un 

5. panta (gādāt par pašvaldības administratīvās teritorijas labiekārtošanu un sekmēt 

pašvaldības teritorijā esošā kultūras mantojuma saglabāšanu) - realizēt sabiedrības iniciatīvas 

projektu “Jeberlejas atdzimšana” adresē Blomes pagasts, Smiltenes novads (turpmāk - 

Projekts) atbilstoši Līgumam un Līguma pielikumā pievienotajam uzdevumam - Projekta 

aktivitāšu plānam (turpmāk- Uzdevums), izpildi.  

02.12.2024. sarunas turpināsies ar Blomes pārvaldes apvienības vadītāju G.Bogdanovu, lai 

precizētu nepieciešamās procedūras un sagatavotu dokumentāciju. Mērķis ir nodrošināt, lai 

decembra domes sēdē tiktu pieņemts lēmums par Līdzdarbības līguma slēgšanu ar biedrību. 

3. Esmu sagatavojusi aicinājuma vēstuli - Cienījamie uzņēmēji, kultūras cienītāji un atbalstītāji! 

“…Ar prieku un pateicību paziņojam, ka esam ieguvuši sabiedriskā labuma organizācijas 

statusu! Tas nozīmē, ka ikviens ziedojums, ko veiksiet Jeberlejas estrādes atjaunošanai, ir ne 

tikai devums mūsu kopīgajai kultūrvēsturiskajai mantojumam, bet arī sniedz Jums iespēju 

saņemt atpakaļ daļu no ziedotās summas, izmantojot Valsts ieņēmumu dienesta piedāvātos 

nodokļu atvieglojumus..” 

Tuvākajā laikā šī vēstule tiks izsūtīta uzņēmējiem, Smiltenes novada iedzīvotājiem, mūsu 

draugiem, radiem un citiem atbalstītājiem, lai uzsāktu ziedojumu vākšanu Jeberlejas estrādes 

atjaunošanai. 

4. 29.11.2024. Kopā ar G.Maku sagatavoju vēstuli mūziķiem – interesentiem ar informāciju par 

nosacījumiem dalībai labdarības koncertā, kas plānots 2025. gada 17. maijā. Vēstule tiks 

izsūtīta kā atbilde uz viņu pieteikumu. 

5. Aicinu aktīvos blomēniešus, kuri var palīdzēt ar līdzdalības projektu rakstīšanu vai kuriem 

ir pieredze un zināšanas jebkuru citu rakstu darbu veikšanā. Mēs, padomes pieci locekļi, 

darām visu iespējamo, bet veicamo uzdevumu apjoms ir liels, un mums patiešām 

nepieciešama jūsu palīdzība un atbalsts. Lūdzu, atsaucieties, ja jūtat sevī spēku, varēšanu un 

vēlmi pievienoties mūsu mazajai darba grupai. Jūsu ieguldījums būs nenovērtējams ceļā uz 

mūsu kopīgajiem mērķiem. Mēs gaidām jūsu palīdzību!  
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Nolemts:  

1. Papildināt “PROJEKTS: Plāns labdarības pasākuma "Jeberlejas estrādes atdzimšana" 

organizēšanai” ar padomes sēdē ieviestajiem papildinājumiem, atbildīgajiem.  

Atbildīgā – I.Kalniņa 

2. Decembra mēnesī izsūtīt aicinājuma – ziedojuma vēstules - Cienījamie uzņēmēji, kultūras 

cienītāji un atbalstītāji!  

Atbildīgā- I.Kalniņa 

3. Izsūtīt atbildes vēstuli mūziķiem - interesentiem.  

Atbildīgā – I.Kalniņa 

 

3. §  

ĢIMENES DIENA– labdarības tirdziņa organizēšanas jautājumi: vieta, laiks u.c. 

____________________________________________________________________________ 

(ziņo: A. Egle - Blomes iedzīvotāju padomes priekšsēdētāja, A.Konstants, E.Šverns -  

padomes locekļi ) 

A. Egle informē, ka 2025. gada janvārī vai februārī plānots rīkot Sniega dienu Blomes 

pagasta ģimenēm. Pasākuma aktivitātes organizēšanā jau ir iesaistīti: 

• Juris Bērziņš, kurš nodrošinās dažādas stafetes; 

• Andra Kļaviņa, kas piedāvās izbraucienus zirga pajūgā un kamanās. 

Norises vieta: teritorija aiz Blomes Tautas nama. 

Plānotās aktivitātes: 

• dažādas stafetes; 

• nobrauciens pa kalnu; 

• izbraukums ar kamanām; 

• vietējo mājražotāju tirdziņš. 

Nolemts: 

1. Padomes locekļiem un Sniega dienas organizatoriem tikties atkārtoti, lai precizētu 

pasākuma plānu un sagatavotu detalizētu organizācijas kārtību (datums tiks noteikts vēlāk). 

2. Uzrunāt vietējos mājražotājus, aicinot viņus piedalīties pasākumā ar saviem produktiem. 

 

4. § 

PASTAIGU TAKU IERĪKOŠANA 

_______________________________________________________________________ 

(ziņo: A. Egle - Blomes iedzīvotāju padomes priekšsēdētāja) 

 

A.Egle informē par plāniem Blomes pagastā ap Pīļu dīķi, Asuāna ezeru un Nigras taku 

ierīkot oficiālas pastaigu takas, kas veicinātu aktīvu atpūtu svaigā gaisā. Sadarbībā ar juristi I.Bošu 

ir izstrādāta vienošanās forma, kas ļaus nodrošināt brīvu piekļuvi pastaigu takām vietējiem 

iedzīvotājiem un pagasta viesiem. 

 

Tālākās darbības: 

• G.Bogdanovs apņemas saskaņot šo vienošanos ar Smiltenes novada pašvaldību. 

• Pēc vienošanās saskaņošanas tiks organizēta tikšanās ar ūdenstilpņu pieguļošo teritoriju 

īpašniekiem, lai iepazīstinātu viņus ar pastaigu taku izveides mērķiem un ieguvumiem. 

Atbalsts no sabiedrības: 

Juris Bērziņš, sporta dzīves entuziasts un bijušais sporta skolotājs, pauž atbalstu šai iniciatīvai: 

“Pastaigu taku izveide paplašinās aktīvās atpūtas iespējas visa gada garumā. Perspektīvā mēs 

varētu izveidot kontrolpunktus un norādes, lai veidotu skriešanas takas vai organizētu 

orientēšanās pasākumus. Tam gan būs nepieciešams meklēt finansējumu, jo karšu un norāžu 

izmaksas ir ievērojamas.” 



6 
 

• Venta Jaunzema norāda uz iespējām piesaistīt finansējumu, izmantojot sabiedrības 

veselības veicināšanas projektus, piemēram, LEADER programmas ietvaros, un apņemas 

informēt par aktuālajām izsludinātajām iespējām. 

• A.Konstants jau ir apsekojis piedāvātos maršrutus un izstrādājis aktivitāšu plānu, kas tiks 

izrunāts ar iedzīvotājiem pēc nepieciešamo dokumentu saskaņošanas. 

Nolemts: 

Kad vienošanās atļauja būs saskaņota ar Smiltenes novada pašvaldību, tiks organizēta informatīva 

tikšanās ar iedzīvotājiem, piedaloties pārvaldes apvienības vadītājam un Padomei. 

5. § 

Debates 
(Ziņo: Blomes pagasta iedzīvotāji, A.Konstants, E.Šverns – padomes locekļi) 

 

1. Signe un Ģirts Markovi norāda, ka 2028. gadā Blomes ciems svinēs savu 600 gadu jubileju, 

aicinot blomēniešus savlaicīgi apsvērt iespējamos pasākumus un aktivitātes šīs nozīmīgās 

jubilejas atzīmēšanai. 

2. Edgars Šverns un Artis Konstants aicina visus piedalīties Vislatvijas Lielās talkas ietvaros 

organizētajā talkā arī Blomes pagastā. 

 Plānots: 

• nomainīt solus Jeberlejas estrādē; 

• novākt vecā jumta paliekas pie Riņģu Saiešanas nama. 

Šī ir lieliska iespēja kopīgi ieguldīt darbu, lai uzlabotu mūsu kopienas vidi un saglabātu 

kultūrvēsturiskās vērtības. Aicinām visus piedalīties! 

 

Padome nolemj apstiprināt darba plānu decembrim un jaunajam gadam: 

1. Decembrī izsūtīt aicinājuma – ziedojuma vēstules: 

"Cienījamie uzņēmēji, kultūras cienītāji un atbalstītāji!" – ar aicinājumu ziedot Jeberlejas 

estrādes atjaunošanai. 

2. Izsūtīt atbildes vēstules mūziķiem – interesentiem par nosacījumiem dalībai labdarības 

koncertā, kas plānots 2025. gada 17. maijā. 

3. Ieplānot Ģimenes dienas – labdarības tirdziņa pasākumu jaunajā gadā (janvārī, 

februārī), lai veicinātu līdzekļu vākšanu un kopienas saliedēšanu. 

4. Sasaukt Padomes atklāto sapulci jaunajā gadā, kuras laiks, vieta un darba kārtības 

jautājumi vēl tiks precizēti. 

5. Aicināt pagasta iedzīvotājus aktīvāk piedalīties kopienas darbībā un apmeklēt 

Padomes organizētās atklātās sēdes. Tad šīs sēdes būs platforma, kur dalīties ar idejām, 

pieredzi un iespējām, lai kopīgi stiprinātu mūsu kopienu. 

6. § 

Padomes sēdes noslēguma jautājumi 

 

2.1.Padomes sēdes Protokols nosūtīts: 

2.1.1. visiem Padomes dalībniekiem WhatsApp sarakstē kā Word fails un uz Padomes  

e–pastu: padome@blomespagasts.lv; 

2.1.2. Smiltenes novada pašvaldības domei uz e–pastu: prese@smiltenesnovads.lv; 

2.1.3. Blomes pagasta pārvaldes apvienības vadītājam G.Bogdanovam uz e–pastu: 

gaidis.bogdanovs@smiltenesnovads.lv; 

2.1.4. Blomes Tautas nama vadītājai G.Skadiņai uz e–pastu: 

kulturablome@smiltenesnovads.lv. 

2.2.Priekšlikumus, jautājumus, ierosinājumu nākamajai Padomes sēdei nosūtīt uz Padomes  

e–pastu: padome@blomespagasts.lv ne vēlāk kā dienu iepriekš pirms nākamās Padomes sēdes. 

 

 

mailto:padome@blomespagasts.lv
mailto:prese@smiltenesnovads.lv
mailto:gaidis.bogdanovs@smiltenesnovads.lv
mailto:kulturablome@smiltenesnovads.lv
mailto:padome@blomespagasts.lv/
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Sēdi slēdz plkst. 21.00 

 

Sēdi vada Blomes pagasta Iedzīvotāju padomes 

priekšsēdētāja:   A. Egle  

 

Sēdi protokolē:  I. Kalniņa un A.Egle  


